
 
Protokoll Styrelsemöte SFMR 
Datum/Tid: 2022-11-16, 15.00-17.00 

Plats: Digitalt möte (Teams) 

Närvarande: 

Mathias Axelsson 
Alexander Biskup 
Mattias Bjarnegård 
Tomas Bjerner 
John Brandberg 
Joakim Crafoord 
Erik Hedström 
Johan Henriksson 
Peter Hochbergs 
Natalie Norstedt 
Sara Sehlstedt 
Henriettae Ståhlbrandt 
Sara Wallby 

Frånvarande: 

Mats Geijer 
Peter Leander 
Per Liss 
Katrine Riklund 
Anders Wennerberg 

 

• Välkomnande (Ordförande) 
o Ordförande hälsade alla välkomna. 

• Incheckning ”Är du här?” (Ordförande) 
o Kort presentation av mötesdeltagare då vi hade Erik Hedström med oss för första 

gången. 
• Val av mötesordförande (Ordförande) 

o Sara Sehlstedt 
• Val av sekreterare (Mötesordförande) 

o Joakim Crafoord 
• Val av justeringsperson (Mötesordförande) 

o Johan Henriksson 
• Ordningsregler vid mötet – rundor, räcka upp handen, pauser, chat mm (Mötesordförande) 

o Ingen paus. “Handuppräckning” som vanligt. 
• Föregående protokoll - godkännande (Mötesordförande) 

o Föregående protokoll  justerat och påskrivet. Godkändes. 
• Några övriga frågor att diskutera utöver de föranmälda diskussionspunkterna? 

(Mötesordförande) 
o Inga övriga frågor 



 
• Beslut fattade över mail sedan föregående styrelsemöte, se nedan (Mötesordförande) 

o Besluten gicks igenom och verifierades. 
• Inkomna remisser (Ordförande) 
• Diskussions- och informationspunkter, se nedan för detaljer (Mötesordförande) 

o Uppdrag granskning – skall vi vidta fler åtgärder? 
§ Det kommer bli en tydligare uppdelning på röntgenveckan framöver 

avseende socialt program vs Vetenskapligt program. 
§ Inga fler åtgärder bedöms nödvändiga från SFMRs sida. 

o Skall vi använda oss av kanslitjänster från SLF framöver? 
§ Stipendiehanteringen kan vara en del av detta. 
§ Beslut att gå vidare med SLF och Wasabyrån. När vi har mer exakta 

kostnadssiffror så hör vi med styrelsen att det är ok, antingen via mail eller 
vid nästa styrelsemöte. 

o Hemsidesflytt och framtida arbete inom kommunikation. 
§ Hemsidesflytten fortfarande oklar. Ingen kontaktperson. Väntar på besked 

från SLF. 
§ Flytten och uppbyggnaden skulle sannolikt inte medföra så stora kostnader. 
§ Förhoppning och målsättning är att det ska bli mindre jobb och att vi också 

kanske kan få hjälp från SLF. 
§ Arbete pågår med den nya loggan. Börjar närma sig målet. 
§ Natalie Norstedt kommer med som förstärkning i Kommunikationsutskottet 
§ Imago 

• Svårt att komma igång med Imago. Ad hoc lösning får komma på 
plats så länge. Kommunikationsutskottet jobbar vidare. 

• Mer en blogg framöver 
• Schema för publikation mellan de olika delföreningarna. 

o Delföreningarna kommer publiceringsrättigheter 
• Nyheter 
• Artiklar 
• Fall 

o Vad bör vi tänka på inför röntgenveckan 2023?  
§ Två kongressbyråer för närvarande. MCON och MeetX. 
§ Kommer ha kvar två firmor för Uppsala, men sedan planeras att gå ut i en 

upphandling och sikta mot en firma.  
• Beslut: Detta är ok. 

o Ska vi ha ett teamsmöte för årsmötet utanför röntgenveckan? Ska vi ha ett 
medlemsmöte med mer diskussion/information på Röntgenveckan istället? 

§  Beslut: Ja. 
o Vem blir styrelsens representant i gruppen för Röntgenveckan?  

§ Johan Henriksson valdes som vår representant. Alexander Biskup är gärna 
behjälplig v b för Örebroveckan framöver. 

o Vem/Vilka skall utses till hedersledamöter? 
§ Bordlägges efter diskussion och lite olika förslag och tankar. 
§ Beslut: Att skicka in nomineringar till Sara så röstar vi om detta på 

internatet. 
o Vad behöver förberedas inför internatet? Vilka ämnen ska vi ta upp?  

§ IVO-frågor 



 
§ Kurstillgången 

• Mer intygsjakt än målsättning för bra kurser. 
§ Kursers lokalisation 

• Ok med kurser på exotiska platser långt bort? 
• Utbildningsutskottet får förbereda. 

§ Tiden behöver styras så man kan åka tåg. 
• Nattåg upp så är man framme kl 7. 
• Även ”Snötåget” finns, inte bara SJ. 

§ Hur kan vi utveckla röntgenveckan framöver? 
• Bjuda in programansvarig? 
• Bakjoursskolan? 

§ Delföreningarnas engagemang? 
• Övriga frågor (Mötesordförande) 

o Alexander Biskup går med i utbildningsutskottet. Sara Wallby utses som 
sammankallande i Utbildningsutkottet. 

o Tre subspecialiteter inskickade till SLS för certifiering och ytterligare två på gång. 
• Nästa möte? (Mötesordförande) 

o I samband med internatet den 3/2 2023. Joakim skickar kallelse. 
• Utcheckning (Mötesordförande) 

o Ingen utcheckning 

Beslut fattade över mail sedan föregående möte 
	

• Ann	Ohlmarker	har	beslutats	bli	Konsultationsläkare	till	SFR.	 
• Adel	Shalabi	och	Christina	Christoffersen	avgår	formellt	som	styrelseledamöter	vid	

årsskiftet,	men	båda	har	sedan	årsmötet	entledigats	från	sina	styrelseuppdrag	på	egen	
begäran.	 

	
Diskussions- & Informationspunkter 
 

Fråga  Bakgrund  Min  Förv utfall  
Skall vi vidta fler åtgärder 
från SFMRs sida?  

Uppdrag granskning hade ett program 
om bestickning inom radiologin.  
  
Tydligare transparens om vad som är 
vetenskapligt och socialt program, 
kommer att delas upp och prissättas 
separat framöver.  
  

15  Diskussion  

Ska vi använda oss av SLFs 
tjänster?  
  
Finns annat alternativ?  
  
Vilken omfattning?  
  
Ska vi skriva avtal med 
Wasabyrån?  

Plan när Karin J slutar.   
  
Exempel på avtal.  
  
Dyrt, men bara tre månaders 
uppsägningstid.  
  
Beslut att gå vidare med detta 
behövs.  

30  Beslut  



 
    

Kassörsrutiner behöver ses över och 
uppdateras.  
  
   

När sker hemsidesflytten?  
  
När och hur kommer första 
digitala Imago Medica ut?  
Vilket är det tänkta 
formatet?  

Hemsidesflytt och framtida arbete 
inom kommunikation.  
  

15   Information 

Ok att gå vidare med två 
kongressbyråer för 
Uppsala?  
  
Ok att låta 
Röntgenveckogruppen ta 
fram en offertförfrågan för 
2024 och ev ett par år 
framöver?  

Vad bör vi tänka på inför 
röntgenveckan 2023?  
  
Strul med firmorna. Sara berättar…  
  
Nya avtal behöver tas fram med 
kongressbyråerna. De vill inte dela 
längre.  
  

1. Offertförfrågan behöver tas 
fram  

2. Förfrågan skickas ut  
3. Svar kommer in  
4. Röntgenveckagruppen ser 

över och rekommenderar  
5. SFMR och SFR beslutar.  

  

10   Beslut 

Vem blir styrelsens 
representant i gruppen för 
Röntgenveckan?  

Styrelsens kontakt till röntgenveckan 
när Mats avgår.  

5   Beslut 

Ska vi ha ett teamsmöte för 
årsmötet utanför 
röntgenveckan?  
  
Ska vi ha ett medlemsmöte 
med mer 
diskussion/information på 
Röntgenveckan istället?  

Årsmötet på röntgenveckan.  
  
Årsmötet är ju mest ett formaliamöte. 
Lämpar sig bra för Teams. Alla kan 
delta oavsett om de åker på 
röntgenveckan eller ej.  
  
Vore kul med diskussion istället på 
röntgenveckan med frågor som:  

• Hur ska vi utveckla 
röntgenveckan?  

• Vilka frågor ska SFMR arbeta 
med?  

10   Beslut 

Vem/Vilka skall utses till 
hedersledamöter?  

Hedersledamöter 2023?  
  

10   Diskussion 



 
Förslag behöver tas fram och funderas 
över. Beslut siktar vi på till internatet.  

Vad behöver förberedas 
inför internatet?  
  
Särskilda ämnen som vi ska 
ta upp?  

Vi har internat i Februari.  15   Diskussion 

 

Vid tangentbordet - 

 

 

Joakim Crafoord 
Sekreterare 

 

 

Sara Sehstedt    Johan Henriksson 
Ordförande    Justerare 


